

《单词百科:Hongbao是什么意思?Hongbao怎么发音?Hongbao的解释和用法》

英语单词Hongbao是什么意思?Hongbao怎么读?Hongbao怎么发音?简答网为您整理了Hongbao的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Hongbao的意思

1、红包;

Hongbao的双语例句

1、As part of the festivities lucky red envelopes called Hongbao are passed out to children as well as unmarried adults.

作为节日的一部分，会有红包发给小孩以及未婚的成年人。

2、The existence of the phenomenon of Hongbao blasphemes against the medical care justice, accelerate the relationship between hospital and patients tension.

红包现象的存在是对医疗公正的亵渎，医患关系紧张的加速器。

3、 One attempt to overcome the inefficiencies of the system and ensure a physician treats a patient well is to give" hongbao, "" or red envelopes-bribes.

要想克服医疗系统效率低下的问题，确保医生认真治疗，一种办法就是送“红包”——贿赂医务人员。

4、 China's Tencent is taking hongbao, or red packets, to India, in an intrepid step to further its global ambitions.

中国企业腾讯正把红包带到印度，这是该公司为推进其全球抱负迈出的勇敢一步。

5、 Of 572 people interviewed in Beijing, Shanghai and Guangzhou, 31 percent said they had offered hongbao, and these were accepted in 80 percent of cases, she said.

她表示，应答者包括北京、上海及广州的572人，其中31%表示，他们送过红包，80%的情况下被对方收下。

6、 In fact, medical personnel tend to be poorly paid, and to survive, some turn to hongbao, the red envelope containing a bribe from a patient.

实际上，医务人员往往报酬较低，一些人为了生存收取红包，也就是病人的贿赂。

7、 The Phenomenon of Hongbao and Institutional Analysis& A Research of Medical Sociology; Western Learning Infiltration Reflected in The Views of Meridian in the Book Yixue Yuanshi Written by WANG Hong-han

红包现象的制度分析&一项医学社会学的研究《医学原始》王宏翰经脉观之西学渗透现象

以上是简答网为您整理的Hongbao怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Hongbao

的用法、Hongbao的释义、

Hongbao的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Hongbao>